
Udlændinge- og Integrationsudvalget

Til: Udlændinge- og integrationsministeren

Dato: 16. januar 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 356

Vil ministeren kommentere artiklen »Familie fik ikke lov til at tage nyfødte tvillinger med til

Danmark - nu har de ventet i et halvt år« i Information den 9. januar 2019. Mener ministe-

ren, at den nuværende sagsbehandling er rimelig? I den forbindelse bedes ministeren

svare på følgende:

– Mener ministeren, at det er rimeligt, at en familie skal vente nær ved et halvt år uden

sagsafgørelse på at blive genforenet med deres 6 måneder gamle tvillinger?

– Vil ministeren kommentere juraprofessor Jens Vedsted-Hansens indvendinger i artik-

len i Information, hvori han henviser til at myndighederne bør afstemme beviskravene

alt efter, om der er særlige krav til at fremskaffe bestemte beviser?

– Hvad vil ministeren gøre for at sikre en mere rimelig sagsbehandlingsramme i sager

om familiesammenføring af småbørn?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jacob Mark (SF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jacob.Mark@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Martin Henriksen
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